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To: 842s EEEDE @minvws.ni];IEEEEXEC @minvws.ni]
From: 5.1.2e )

Sent: Fri 2/12/2021 6:35:42 AM

Subject: RE: voortgang opschaling

Received: Fri 2/12/2021 6:35:43 AM

En nu ben ik wakker en zie dit. Ik stuur straks het met rivm afgestemde memo. Eerst ff naar kantoor..,

Verzonden met BlackBerry Work

(www blackberry..com)

van:[IEEEEEEDN6 vinvvws o>
Datum: vrijdag 12 feb. 2021 12:19 AM

Aan:ETEEEE@ minvws.ol-. [INIIIGEEEEEED)BEETiosof>
Onderwerp: RE: voortgang opschaling

BEY ond ook ok dat de nota met de drie routes eigenlijk pas na het gesprek rivm/vws in po dgv ligt. Mocht ze er nog echt iets

van vinden zou dat morgenochtend evt kunnen idd, maar weet niet of ze echt gaat lezen. Zou in de ochtend die nota van

el toesturen, dan hebben ze maar vast (desnoods noem je ‘concept’)
Groet,

Ver:IEE) IEEE erin.otVerzonden: donderdag 11 februari 2021 23:23

Aan:IESE BEXEDM ominvws. n>;NEES)BEET@ minvws.ni>
Onderwerp: RE: voortgang opschaling

+e IEEE

Nicole wacht eigenlijk op akkoord van EERIE Als ze het nu niet doet, zou ik het morgenochtend doen..

Maar zal ik het maar gewoon sturen? JEERCEvond het okay.

Br.

Verzonden: donderdag 11 februari 2021 23:03

aan:INBCEo + invvs.0 >;NEE)EXER@ minvws.ni>
Onderwerp: FW: voortgang opschaling

Hi, voor morgen call RIVM en VWS misschien even nog de notitie zoals naar DGV en het opschalingsplan laatste versie toesturen

als ‘stukkenset’?

Groet!

van:IEEECREEco nin ws i>Verzonden: dinsdag 9 februari 2021 20:24

@ minvws.nl>

Onderwerp: voortgang opschaling

Hoi,

lk kreeg varjiRiad no het verzoekje om de stand van zaken vwb de opschaling mee te geven tbv het overleg met DGV morgen. Nu

was ik toch van plan iets op te schrijven, dus..

eo  Zoals jullie weten heeft nu binnen het RIVM Deloitte de opdracht om het onderwerp ‘opschaling’ op te pakken, nadat we

een eerste exercitie hebben gehad met een aantal medewerkers van het RIVM, waarin vooral wat indicaties van mogelijke

capaciteit per partij (GGD, huisartsen, ziekenhuizen) kwam, maar nog geen uitwerkingsaanpak.
eo Deloitte is nu ook weer begonnen met een brainstorm, met een plakkertjesessie op maandagavond. Hieraan hebben [EXE

en ik deelgenomen, naast een aantal RIVMers en Deloitte mensen. van RIVM gaf aan dat ze het idee had dat

dit weer net zoiets was als de eerste sessie die in de zomer zijn gedaan en waarop de keuzes van nu zijn gemaakt. Onze
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indruk was ook dat hieruit niet veel verder kan worden gekomen dan ideeen en trefwoorden hoe opschaalbaarheid eruit

kan zien, dus:

o Meer, vooral grootschalige locaties;

o Meer regie/aansturing van de opschaling

o Samenwerking tussen de uitvoerders (wordt al gezien bij GGDen met huisartsen).

o Inzet van personeel bijeenbrengen, co-assistenten inzetten.

o 24/7 prkken.

o Niet bang zijn voor overcapaciteit/overdimensionering.
o Plan B ziekenhuizen uitwerken.

eo Deloitte gaat de ideeen uitwerken en deze dagen bij elkaar zetten. Daarna willen zij richting uitvoerende partijen.

oe WijEEE hebben het idee dat ook met deze groep niet richting de echte uitvoering van opschaling kan worden

gewerkt. Naast de verdere uitwerking zou nu wel heel snel een opdracht/plan voor uitvoering van de grootschalige

vaccinatie moeten komen. Dan zouden de uitvoerders daadwerkelijke uitvoeringsplannen moeten opleveren voor

grootschalig vaccineren (a la de roadmap van de GGD, maar dan met een plus), en de acties daaruit in gang zetten.

eo Wij praten ondertussen cok verder met Deloitte/RIVM.  5.1.2¢ [EWE onze vragen nog wat verder uitgewerkt in bijgaand

document. Morgen hebben wij een volgend gesprek.
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